
 

 

Høringsinnspill: Ekspertgruppens rapport om pliktsystemet – leveringsplikt, 

bearbeidingsplikt og aktivitetsplikt for noen fartøy med torsketråltillatelse 

 

På vegne av styret i NHO Finnmark sendes høringsinnspill til Nærings- og 
fiskeridepartementet vedr. ekspertgruppens rapport om pliktsystemet – leveringsplikt, 
bearbeidingsplikt og aktivitetsplikt for noen fartøy med torskekvotetillatelse. 
 
NHO Finnmark vedtok i sitt styremøte den 21. november d.å. følgende uttalelse:  
 
Styret i NHO Finnmark støtter rapportens konklusjon om at pliktsystemet ikke fungerer etter 

intensjonen og ser behovet for å finne løsninger som kan bidra til at de opprinnelige intensjonene til 

leveringsplikten kan bli ivaretatt. 

 

Styret i NHO Finnmark mener imidlertid at de forslag som foreligger fra ekspertgruppen ikke er en 

god løsning fordi: 

 Dette gir ikke kysten tilgang til mer råstoff. 

 De med tilgang til kapital vil være auksjonsvinnere. 

 Hvilke føringer skal et næringsfond for kystbefolkningen ha? 

 Hvem og hvordan skal dette administreres? 

Styret i NHO Finnmark mener at trålerkonsesjonene tilknyttet pliktsystemet bør omfordeles til 

kystflåtens utnyttelse. Hvordan torskeressursene skal utnyttes både økonomisk og sosialt 

bærekraftig bør utredes nærmere, men styret mener at de kystsamfunnene som har vært knyttet til 

pliktsystemet skal komme styrket ut av dette.  
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